
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 365
van GWENNY DE VROE
datum: 12 maart 2018

aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Stuurgroep Boswijzer  -  Beslissingen

Op dinsdag 28 november 2017 gaf de minister het mandaat om opnieuw overleg te 
plegen om tot een beter instrument te komen dan de Boswijzer 2.0. Deze nieuwe versie 
van de Boswijzer bleek geen accuraat instrument te zijn voor het meten van trends van 
onze Vlaamse bosoppervlakte.

De stuurgroep kreeg de opdracht om het instrument van de Boswijzer al dan niet te 
verfijnen en tot een consensus of compromis te komen. Op 30 januari zou de stuurgroep 
de laatste keer zijn bijeengekomen. 

1. Er bleek op de stuurgroep van 30 januari jl. een consensus te zijn geweest, maar 
een partner ging niet akkoord met het verslag, aldus het antwoord van de minister in 
de commissie Leefmilieu. 

Wat is de stand van zaken van het verslag én de werkzaamheden van de 
stuurgroep? 

2. Kwam de stuurgroep sinds 30 januari nog samen? Zo ja, wanneer? 

3. Wat heeft de stuurgroep beslist? Wat willen ze van de Boswijzer maken?

4. Tot welke conclusie kwam de stuurgroep? 



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD 
op vraag nr. 365 van 12 maart 2018
van GWENNY DE VROE

1. Het verslag is door het Agentschap voor Natuur en Bos afgewerkt en vindt u in bijlage.

2. De stuurgroep heeft sinds 30 januari 2018 niet meer vergaderd.

3. Een technische sessie wordt voorzien om enkele statistisch onderbouwde scenario’s te 
schetsen om de koppeling te maken tussen de methode ‘gewestelijke bosinventaris’ en 
een aanvaardbare bepaling van de bosoppervlakte, eventueel ondersteund door de 
Boswijzer. 

4. De stuurgroep heeft nog geen finale conclusies geformuleerd.

BIJLAGEN

1. Verslag van de stuurgroep gehouden op 30 januari 2018.


